
 

 

REFERAT 

MØTE I SAMARBEIDSUTVALG FOR NORDHORDLAND 

Dato:  20.02.2015 

Tid:  Kl. 12.30-15.00 

Sted:  HUS – Jørgen Sandbergshus (adm.bygget), stort møterom 2. etg 

Møteleder: Odd Ivar Øvregård   Referent: Mette Aspevik 

Tilstede:  Tord Moltumyr, Øystein Moldekleiv, Odd Ivar Øvregård, Geir Lien, Bente Orlen 

Westervik, Karstein Totland, Kjerstin Fyllingen, Åse Therese Nordstrønen, Johan Sandal, 

Anne Sissel Faugstad, Anne Hildegunn Færøy, Hildegunn Bjånes, Knut Moe, Peter Kubon, 

Mette Aspevik 

 

Ikke tilstede:  Ernst Horgen, Tonhild Ringås Olsen, Petter Thornam 

 

Nr. Innhold 

01/15 

 
Godkjenning av innkalling og saksliste  

- Møteleder opplyste om at på slutten av møtet ville det bli orientert om LAR-

prosessen.  

- Ingen øvrige merknader til innkalling og saksliste. 
02/15 Godkjenning av referat fra forrige møte  

- Godkjent 
03/15 Utarbeiding av retningslinjer for tildeling og rekvirering av hjelpemidler 

- Saksfremlegg med forslag til vedtak ble sendt ut i forkant av møtet. 

- Det ble stilt spørsmål om mandatet skal være såpass åpent som det er, eller om det 

bør gis et klarere mandat. Dette blant annet fordi tidsaspektet ved utskriving er 

viktig. Det blir ofte midlertidige løsninger, der hjelpemidler bestilles når pasienten 

skrives ut.  

- Kommentar: Utgangspunktet til denne saken er nettopp dette med tidsaspektet, og 

det vil bli en del av behandlingen av avtalen. Man trenger retningslinjer på et mer 

praktisk nivå enn tjenesteavtalene. For at det skal skje er det viktig å involvere de 

som drifter dette systemet daglig. 

- Det ble påpekt at det bør være med brukerrepresentant i dette arbeidet. Anne Berit 

Kolås ble foreslått som representant og Bente Orlen Westervik som 

vararepresentant. 

- Tidsfristen er kort. De ulike partene må ta ansvar for å peke ut noen til gruppen 

raskt. 

Vedtak: 
Samarbeidsutvalget for Nordhordland slutter seg til anbefalingene fra SSE, og partene 

vil innen 01.03 melde inn sine representanter til SSE, som kaller inn og tilrettelegger 

for arbeidsgruppens første møte. Arbeidsgruppen velger leder på første møte, og skal 

utarbeide utkast til en felles retningslinje innen 10.05.2015. 
04/15 Vaksine av helsefagstudenter 

- Saksfremlegg med orientering fra Folkehelseinstituttet ble sendt til utvalget i forkant 

av møtet. Der er det blant annet vist til at BCG-vaksine er ute av det ordinære 

vaksinasjonsprogrammet, og at de fleste utdanningskullene som kommer ut i 

arbeidsliv/praksis fremover ikke har tatt BCG-vaksine. Folkehelseinstituttet 

anbefaler at helsefagstudenter som i løpet av studietiden skal ha pasientkontakt i 3 

måneder eller mer, bør få tilbud om BCG-vaksine, og anmoder studiestedene, i 
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samarbeid med praksissted og kommunehelsetjeneste, om å finne løsninger for å 

sikre studentene nødvendig vaksine. 

- Samarbeidsutvalget viser til at nasjonale myndigheter bør gi klare retningslinjer som 

går på tvers av utdanningsinstitusjoner og praksissteder, og som sikrer likt tilbud til 

alle studentgrupper. Man trenger en god struktur fra første stund. 

- Utdanningsinstitusjonene bør ta dette ansvaret, det bør ikke overlates til 428 

kommuner.  

Vedtak: 

Samarbeidsutvalget for Nordhordland ønsker ikke å ta stilling til saken slik den er lagt 

frem. Utvalget ønsker å tilbakeføre saken til SSE med sikte på en nasjonal avklaring. 

Utvalget mener at dette ansvaret i første rekke ligger til utdanningsinstitusjonene. 
05/15 Status Handlingsplan – endelig 

- SSE orienterer om at samarbeidsutvalget sine innspill til endringer i Handlingsplan 

for 2015 er tatt til følge i endelig versjon.  

 

- Møteleder ønsket under dette punktet å sette fokus på hvor mange og hvilke 

oppgaver samarbeidssekratariatet har i forhold til hvilke ressurser og kompetanse de 

innehar. Det begynner å bli et tak i forhold til ressursene i SSE, og det handler om 

mer enn tid som er avsatt til dette. Det handler vel så mye om å ha den rette 

kompetansen. SSE er i en endring nå, med stor utskiftning, og det tar tid for nye 

representanter å komme inn i arbeidet. Partene ble anmodet om å utfordre seg selv 

på hvilke ressurser som skal brukes for å støtte opp om arbeidet til SSE.  

Refleksjoner som ble gjort rundt problemstillingen kort oppsummert: 

 

Partene er kommet tettere på hverandre gjennom arbeidet med tjenesteavtaler, felles 

retningslinjer og rutiner m.v. Dette arbeidet blir ikke gjort av seg selv, og da trengs 

det ressurser til å drive arbeidet. SSE har en viktig koordineringsrolle i dette 

arbeidet, samtidig må alle parter sikre interne prosesser for å følge opp avtaler og 

vedtak som er gjort i fellesskap. Dette er tema som utvalget ønsker å arbeide videre 

med, og det er ønskelig å sette dette opp som tema på et senere møte. 
06/15 Referatsaker fra underutvalg 

- Osterøy hører til under Bjørgvin DPS, avd. Tertnes. Det vil derfor komme referat fra 

både Bjørgvin DPS avd. Tertnes og Bjørgvin DPS, avd. Nordhordland. 

- Ellers ingen kommentarer i forhold til referatene. 
07/15 Orientering fra IKT-samhandlingsutvalget 

- Leder for utvalget, Eva Møller, informerte om IKT samhandlingsutvalgets mandat 

og presenterte noen av sakene de har jobbet med i 2014 (se vedlegg). 

- Samarbeidsutvalget takket for orienteringen, og presiserer at IKT-

samhandlingsutvalget ikke bare må jobbe på oppfordring fra samarbeidsutvalget, 

men også må jobbe på eget initiativ. I IKT-samhandlingsutvalget sitter der personer 

som opplever samhandlingsproblematikken i hverdagen.  

- Arbeidet har to sider: elektronisk samhandling i forhold til pasientebehandlinger og 

samhandling i forhold til drift og organisasjon. Potensialet i forhold til drift og 

organisasjon er ikke tatt ut. Hvis vi for eksempel ser på hvordan avviksmeldinger 

blir brukt, så blandes det administrative og det som omhandler pasienten. 

- Rolledelingen er også i endring. Det vil komme nye utfordringer som må løses 

sammen.  

- Endringer i lovverket har gitt oss nye muligheter når det gjelder deling av 

pasientopplysninger på tvers av nivåene. Dette har blant annet gitt oss mulighet til å 

ta i bruk Kjernejournal.  
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08/15 Orientering om Helsehuset i Nordhordland 

- Anne Hildegunn Færøy og Roar Hansen informerte om Region Nordhordland 

Helsehus – status og framdriftsplan for byggeprosjektet, samt arbeid med 

helseutvikling, mulige synergier og samarbeid i forbindelse med dette prosjektet 

(presentasjon er vedlagt i e-post). 

- Orientering og rapporter om prosjektet ligger på www.nordhordland.net og 

www.saman.no/nordhordland. 
09/15 Helse Bergen prosjektet: Ny poliklinikk og dagbehandling 

- Orienteringsskriv om tiltaket var sendt ut sammen med saksliste. 

- Torkjell Landås, prosjektleder for idé-fasen av prosjektet, informerte kort om 

prosjektet og inviterte interesserte til en planlagt work-shop 8.mai. 

- Er i en idéfase for å se hva som er viktigst å se på. Hva er utfordringene i forhold til 

grensesnittet mellom sykehus og kommuner. 

- Det var enighet om at dette er et tiltak som må arbeides videre med i et samarbeid 

mellom kommuner og sykehus. 

- En strukturdiskusjon er viktig, og den bør gjøres sammen med ulike fagmiljø. 

- Kommunene bes om å finne representanter til å være med på workshop. 

Kommunene kan sende flere representanter, men det er viktig å tenke på hvem som 

kan bidra til en god diskusjon. 

- Er det spørsmål og/eller ønske om å melde sin interesser for å delta på work-shop, så 

ta kontakt med Torhild Næss Vedeler, torhild.ness.vedeler@helse-bergen.no eller 

med samarbeidssekretariatet.  
10/15 Gjensidig orientering fra partene om pågående eller planlagte prosesser, 

samarbeidstiltak 
- Odd Ivar Øvregård ga en kort orientering om status i forhold til samarbeidet rundt 

Legemiddelassistert rehabilitering (LAR). Representanter fra kommunene i 

Nordhordland (rådmanns- og fagnivå) er oppnevnt til å være med for å komme frem 

til en ordning som partene er enige om. Målet var at denne prosessen skulle være 

ferdig i slutten av februar. Nå antas det at den vil være ferdigstilt rundt 15. – 20. 

mars. 
11/15 Orientering fra samarbeidssekretariatet om status for oppfølging av tidligere og 

aktuelle saker 

Ikke noe nytt 
12/15 Eventuelt 

- Anne Sissel Faugstad informerte om August Bakke sin presentasjon  i forhold til 

innføringen av pakkeforløpene i regionene. Presentasjonen vil bli sendt ut til 

representantene i samarbeidsutvalget. 

- Det ble informert om dagskonferanse om samhandling, i regi av Lærings og 

mestringssenteret i Helse Bergen og lærings- og mestringsnettverket i kommunene, 

som skal arrangeres 14.april.  

 

http://www.nordhordland.net/
http://www.saman.no/nordhordland
mailto:torhild.ness.vedeler@helse-bergen.no
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